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VERSLAG 

Overleg algemeen bestuur 17 december 2020 
 

Algemeen 

Aanwezig P.I. Broertjes (voorzitter); A. Luijten (Gooise Meren); F. Voorink (Hilversum); G. 
Rebel (Huizen); A. Heijstee (Weesp); J. Boermans (Wijdemeren); P. Calis (Laren); 
L. Boersen (Blaricum); I. Meuwese (algemeen directeur); H. Uneken (plv. 
directeur); S. von dem Borne (concerncontroller); M. Mansfeld (communicatie-
regisseur); M. van der Linden (secretaris) 

Afwezig W. de Boer (Eemnes) 
Contactpersoon Marlies van der Linden 
E-mail m.vanderlinden@regiogv.nl  
Vertrouwelijk Nee 
Kenmerk 20.0007867 

 
1. Opening en mededelingen 

Inhoud  

- De voorzitter, dhr. Broertjes, opent de laatste vergadering van het jaar en heet iedereen van 
harte welkom. Een speciaal welkom voor dhr. Calis. Naar aanleiding van het vertrek van mw. 
van Hunnik zal dhr. Calis de Larense vertegenwoordiger in het Algemeen Bestuur worden. Dhr. 
den Dunnen zal haar portefeuille Sociaal Domein overnemen.  

- Dhr. Meuwese deelt mee dat in Weesp de Gemeenschappelijke Regeling ook is vastgesteld. 
Deze treedt vanaf 1 januari 2021 in werking.  

- Dhr. Meuwese geeft aan dat begin 2021 opzet DB/AB op de agenda komt (aard verslaglegging, 
ambtelijke vertegenwoordiging etc.) 

Acties 
Opzet DB/AB agenderen voor volgende vergadering.  

 
2. Vaststellen agenda 

Inhoud 

- De agenda wordt vastgesteld. 

- Voor de agendapunten 6 en 7 zijn gasten uitgenodigd, dus deze agendapunten worden eerst 
behandeld. 

Besluit 
Agenda conform nr. 20.0007236 vastgesteld 

 
3. Vaststellen verslag 19 november 

Inhoud 
Het ontwerpverslag van 19 november wordt vastgesteld. 
Besluit 
Verslag conform nr. 20.0007201 vastgesteld 

 
4. Ingekomen/uitgaande stukken 

Inhoud 
Mw. von dem Borne geeft een korte toelichting op de management letter en de reactie vanuit de 
Regio. Dhr. Rebel vult aan tevreden te zijn en geeft aan dat er altijd aandachtspunten zullen zijn.  

 
5. Organisatie van de externe lobby 

Inhoud 

- Dhr. Meuwese wil – na bespreking met dhr. Luijten en dhr. Uneken – vooral inzetten op 
praktische aanpassingen; meer aandacht voor het thema in het besluitvormingsproces en bij de 
agendering. Bij voorstellen bv. een kopje ‘belangenbehartiging’ opnemen. Dhr. Luijten vult aan 
het een prima oplossing te vinden om onszelf op deze manier scherp te houden op dit thema. 
Uitgebreide strategieën en lobbyplannen zijn niet nodig, maar voor nu vooral kiezen voor een 
praktische insteek.  
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- Dhr. Luijten koppelt terug uit de regiegroep MRA. Centraal op de agenda stond de korte termijn 
toekomst van de MRA. Het advies van Ben Verwaayen hierover werd besproken in de 
regiegroep. Keuze om als regio in te zetten op een beperkt aantal prioriteiten/speerpunten. De 
discussie over welke prioriteiten/speerpunten dat moeten zijn loopt nog. Ook bevatte het advies 
voorstellen over de governance. Hier wordt nog verder over gesproken. Grote lijnen zijn: 1. 
stevige directie die bureau aan moet sturen, 2. kleiner en slagvaardig bestuur en 3. algemene 
vergadering met vertegenwoordiging vanuit alle gemeenten. Voorstel om transitie bestuur te 
benoemen met een mogelijke plek voor vertegenwoordiging vanuit G&V. De heren Broertjes, 
Kuipers en Luijten overleggen wie daar zitting in kan hebben. Tenslotte is op basis van de 
adviezen nog niet duidelijk hoe de inhoudelijke platforms worden ingedeeld.  

- Naar aanleiding van de bestuurlijke vertegenwoordiging wordt gesproken over de ambtelijke 
ondersteuning die niet strookt met de bezuinigingsopdracht die bij de Regio is neergelegd door 
de colleges. De ambtelijke ondersteuning naar aanleiding van de terugkoppeling uit de 
regiegroep door dhr. Luijten is hierbij nog niet aan de orde; hier moet nog naar gekeken worden. 
Daarnaast speelt de ambtelijke ondersteuning bij het bestuurlijk trekkerschap bij de drie 
onderdelen die regionaal zijn toegekend (landschap, wonen en duurzame innovatieve 
mobiliteit). Vooraf was duidelijk dat ambtelijke ondersteuning noodzakelijk was en daar zijn 
vooraf met het directieoverleg Fysiek Domein ook afspraken over gemaakt. Op dit moment 
wordt met de directeuren van de individuele gemeenten gesproken over het leveren van 
capaciteit of over het financieren van capaciteit.  

- Dhr. Calis vraagt aandacht voor de democratische legitimiteit bij de besluitvorming. Dhr. 
Broertjes geeft aan dat bij een voorstel naar de raden daar aandacht voor zal zijn.  

 
6. Weesp – Amsterdam 

Inhoud 
Aan het einde van de vergadering vindt de ondertekening plaats van de raamovereenkomst en het 
addendum met Amsterdam-Weesp. Volgende stap zijn dienstverleningsovereenkomsten voor 
enkele onderdelen. Deze dienstverleningsovereenkomsten vallen binnen de kaders van de 
raamovereenkomst en binnen het mandaat van het Dagelijks Bestuur.   
Besluit 
Het AB besluit tot:  

- Instemming met de raamovereenkomst en het addendum met Amsterdam-Weesp, met daarin 
opgenomen een substantieel pakket aan taken en hoofdprincipes voor de continuering van de 
samenwerking op basis van gelijkwaardigheid, met als uitgangspunt voortzetting in een 
overgangsperiode van 1 tot 6 jaar van de bestaande dienstverlening; 

- Het dagelijks bestuur het mandaat te verstrekken de verdere uitwerking ter hand te nemen in 
dienstverleningsovereenkomsten per taak; 

- Uiterlijk voorjaar 2021 de organisatorische, personele en financiële consequenties voor te 
leggen en met toepassing van de billijkheidsbepaling in de GR en de uitwerking hiervan in het 
addendum, een onderbouwd voorstel tot vaststelling van de uittreedsom. 

 
7. Coöperatie RAV GV en Flevoland 

Inhoud 

- Dhr. Gijs Roest schuift digitaal even aan bij de vergadering om kennis te maken met de leden 
van het Algemeen Bestuur. Op dit moment is hij op interim basis aan de slag en vanaf 1 januari 
2021 in vaste dienst. Naar aanleiding van de besluitvorming van vandaag moeten nog een 
aantal laatste zaken georganiseerd worden, maar daarvoor staat alles in de startblokken. Dhr. 
Roest bedankt voor het in hem gestelde vertrouwen.  

- Het AB besluit om over te gaan tot oprichting van de Coöperatie Ondersteuning 
Ambulancevoorziening Gooi en Vechtstreek en Flevoland U.A voor de ondersteuning van de 
RAV’s van Flevoland en Gooi en Vechtstreek. 

- Het AB besluit om de portefeuillehouder Gezondheidszorg q.q. aan te wijzen als eerste 
vertegenwoordiger in de ledenraad met als plaatsvervanger q.q. de portefeuillehouder Financiën 
en de algemeen directeur en de plaatsvervangend algemeen directeur aan te wijzen als tweede 
vertegenwoordiger. 

Besluit 
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De Coöperatie Ondersteuning Ambulancevoorziening Gooi en Vechtstreek en Flevoland U.A op te 
richten voor de ondersteuning van de RAV’s van Flevoland en Gooi en Vechtstreek en hiervoor de 
volgende documenten vast te stellen: 20.0003049, 20.0002637, 20.0002809 en 20.00029990 

 
8. Vervoer BV 

Inhoud 

- Dhr. Richard Hop stelt zich voor aan de leden van het Algemeen Bestuur. Hij geeft aan dat er op 
dit moment een terugval in het vervoer is te zien. Op dit moment 40% van normaal en dat na de 
recente Corona-maatregelen het vervoer naar verwachting nog verder zal teruglopen naar 
tussen de 15 en 20% van normaal. In maart nam de vervoersvraag af naar 10% en was de vraag 
inmiddels weer gestaag opgelopen naar 60%. De nieuwe voertuigen komen in maart 2021 en tot 
die tijd blijven de voertuigen van de huidige BV rijden. De nieuwe website is zo goed als klaar. 
Alles staat in de steigers om op 1 januari 2021 te starten.  

- Dhr. Uneken licht toe dat mensen met klachten bij de ombudsman terecht kunnen. Dit is 
mogelijk omdat Vervoer BV een overheids-BV is. Inzet is echter om klachten voor het 
ombusman-traject op te lossen.  

- Mw. Heijstee wil het compliment wat in het portefeuillehoudersoverleg Sociaal Domein is 
gemaakt ook hier nog even inbrengen. Het is bijzonder wat er hier gedaan wordt en alle 
complimenten voor het gelopen proces.  

- Dhr. Uneken geeft aan dat er nog een voorstel naar alle colleges komt over de verlenging van de 
continuïteitsbijdrage. Inzet daarbij is  om de verlenging gelijk te laten oplopen met de verlenging 
door het Rijk.  

- Publiciteit: half januari volgt nog een raadsinformatiebrief en een persbericht met diverse 
onderwerpen (1. verduurzaming doelgroepenvervoer, 2. volledige verduurzaming OV en 3. alle 
gebruikte stroom is groene stroom). Gelet op Corona vindt verder geen uitgebreide publiciteit 
plaats. Alle pashouders zijn persoonlijk geïnformeerd. 

- Dhr. Calis vraagt naar de raad van advies. Hierover is in het portefeuillehoudersoverleg 
gesproken en er volgt nu een voorstel naar het directieoverleg. Dhr. Rebel vraagt naar het 
moment waarop de raad van advies dan actief kan zijn. Dhr. Uneken verwacht na de 
processtappen (portefeuillehoudersoverleg, DB parafenronde en zienswijzen 10 weken) dat er 
begin mei 2021 met de werving gestart kan worden. Dhr. Rebel geeft aan het jammer te vinden 
dat het niet sneller kan, maar snapt ook dat de procedures gevolgd moeten worden. Dhr. 
Uneken geeft aan dat hij dit meeneemt in het voorstel.   

- De AB-leden wensen dhr. Hop veel succes met de uitvoering van de BV Vervoer.  
Acties 
Bij het voorstel over het instellen van een raad van advies bij Vervoer BV bij de planning aandacht 
besteden aan mogelijke versnellingen.  
Besluit 
De klachtenregeling Vervoer Gooi en Vechtstreek BV (20.0006986) wordt vastgesteld.  

 
9. Vervoer BV Personeel 

Inhoud 
De documenten worden voor kennisgeving aangenomen.  

 
10. Kaderbrief 2022 

Inhoud 

- Dhr. Rebel geeft aan dat in de kaderbrief een duidelijke uitwerking van het signaal van de 
wethouders financiën is terug te vinden. De bezuinigingsopdracht bij de Regio gaat om een flink 
bedrag. Het traject daarvoor is ook opgenomen in de brief. Finale besluitvorming vindt plaats in 
april 2021. Dhr. Rebel waardeert de coöperatieve houding van de Regio om naar de 
bezuinigingsmogelijkheden te kijken. Punt van belang is de nieuwe wettelijke taak voor 
rechtmatigheid. Dit vraagt ook om formatie uitbreiding. Bij besluiten vraagt dhr. Rebel aandacht 
voor integrale afweging en voor consequenties voor 2022 bij besluiten in 2021.  

- Dhr. Boermans geeft aan dat in Wijdemeren bij de zienswijze op de begrotingswijziging een 
amendement is aangenomen voor 5% verlaging bij de partners, waaronder Regio Gooi en 
Vechtstreek.  
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- Dhr. Voorink laat weten dat in Hilversum in het college is gesproken over de gevraagde extra 
bijdrage in verband met de nieuwe wettelijke taak. Vraag is of dit niet binnen de bestaande 
begroting is op te lossen. Dhr. Meuwese geeft aan dat dit een rijksregeling is die al jaren in de 
lucht hangt, het is geen nieuw beleid op initiatief van de regio. De Regio wil zich optimaal 
inspannen om bezuinigingen te realiseren en in maart met een totaalplaatje te komen. Dhr. 
Meuwese geeft aan dat als er ruimte gezien was om 85K op een andere manier te dekken dat 
gedaan zou zijn. Maar op een gegeven moment zijn de randen bereikt van de mogelijkheden. 
Dhr. Rebel geeft aan dat het echt noodzakelijk is om deze functie in te vullen.   

- Mw. Boersen geeft aan dat de begroting in Blaricum op de korte termijn sluitend is, maar op 
lange termijn er ook tekorten zijn te zijn. Ze geeft aan dat behalen van successen in de MRA 
belangrijk is voor het draagvlak.  

- Dhr. Rebel concludeert dat de complexe situatie van de gemeenten helder is. Het ophogen van 
de bezuinigingsopdracht van 3% naar 5% is waarschijnlijk wel echt teveel gevraagd.  

- Het Algemeen Bestuur stelt de kaderbrief 2022 vast en stemt in met de verzending aan de 
colleges ten aanzien van informatie-voorziening aan gemeenteraden. 

Besluit 
Vaststellen van de kaderbrief (20.0006967). 

 
11. Lening BV Vervoer  

Inhoud 
Mw. von den Borne geeft aan dat de Regio 8 miljoen geleend heeft tegen 0% rente. In de oplegger 
staat een fout. Onder het kopje financiën is opgenomen dat doorlening plaatsvindt onder 0,5% rente. 
Dat is echter in tegenstelling tot het eerdere AB besluit van 8 oktober, in dat besluit is opgenomen 
dat dezelfde voorwaarden van de BNG doorgevoerd zouden worden in de voorwaarden aan de BV 
Vervoer. Het rente percentage voor de BV Vervoer voor deze lening is dus 0%.  
Besluit 
Kennisnemen van de overeenkomst tot geldlening (tegen 0% rente, conform het AB besluit van 8 
oktober 2020) 

 
12. Begrotingswijziging regioconservator 2020-21 

Inhoud 

- Bij de zienswijzen bespreking in Wijdemeren is aangegeven dat er voor de jaren vanaf 2022 
geen financiering beschikbaar is voor de regioconservator.  

- Naar aanleiding van een vraag van dhr. Calis wordt bevestigd dat de zienswijzen alleen 
betrekking hebben op de jaren 2020 en 2021. Over de financiering vanaf 2022 moet nog een 
besluit worden genomen. Dit staat op de agenda van het eerstvolgende 
portefeuillehoudersoverleg cultuur. Dhr. Luijten geeft aan dat het een langlopend en lastig 
dossier is en geeft aan dat belangrijk is dat er snel duidelijkheid komt.  

Besluit 
Akkoord met de begrotingswijziging 2020-21 regioconservator (20.0004936) 

 
13. Eerste richting bezuinigingen 

Inhoud 
Dhr. Meuwese geeft aan dat in het gemeentesecretarissenoverleg kort over dit thema is gesproken. 
Verzoek vanuit daar om zaken eerst goed op ambtelijk niveau te bespreken voordat ze op 
bestuurlijk niveau geagendeerd worden. Mogelijk volgt er nog een extra overleg met de 
gemeentesecretarissen. Dhr. Broertjes verzoekt om de bezuinigingen tijdens het AB van 18 februari 
te agenderen. Dhr. Rebel doet een oproep aan gemeenten om zoveel mogelijk eensgezind achter de 
maatregelen te gaan staan en geeft aan dat waarschijnlijk best nog een discussie gaat vergen. Naar 
zijn mening is de enige manier om de stijging van kosten te beperken een verlaging van de ambities. 
Het stopzetten en/of bijstellen van onderdelen uit de RSA die wij in de regio in gezamenlijkheid 
voeren zal de inzet van Huizen zijn in het proces bij de kadernota. 
Acties 
Richting bezuinigingen agenderen in AB van 18 februari 2021 
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14. W.v.t.t.k. en rondvraag 

Inhoud 

- Dhr. Broertjes vraagt naar de communicatie-acties naar aanleiding van het overleg: Taxi BV half 
januari; Weesp is al persbericht verschenen en nu blijft communicatie beperkt (Twitter): RAV: 
geen verdere communicatie.   

- Dhr. Broertjes vraagt aan dhr. Boermans over de bouwplannen in Wijdemeren. Dhr. Boermans 
geeft aan dat het om een plan van maximaal 250 woningen in het buitengebied gaat. In het 
PFHO wonen wordt dit regelmatig met de andere portefeuillehouders gedeeld.  

 
15. Ondertekening raamovereenkomst Amsterdam – Weesp – Regio  

Inhoud 
In (digitale) aanwezigheid van enkele gasten vindt de ondertekening van de raamovereenkomst en 
het addendum plaats door dhr. van Bochove en dhr. Broertjes. Dhr. Groot Wassink kijkt mee vanuit 
Amsterdam en zorgt hierna voor ondertekening.  

 
 
Aldus vastgesteld tijdens de openbare vergadering van het algemeen bestuur op 18 februari 2021. 
 
 
de secretaris,   de voorzitter, 
 

 
 
M. van der Linden   P.I. Broertjes  
 


